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 נוכחים: 

 ראש העיר  –מר שמחה יוסיפוב 
 סגן ראש העיר  –מר יוסי כדורי 

 חבר מועצת העיר  –"ר זאב שיפרין ד
 חבר מועצת העיר  –מר אלכסנדר זרצקי 

 חבר מועצת העיר  –פסי מר אלי אל
 חבר מועצת העיר  –מר משה בן הראוש 

 חבר מועצת העיר  –מר יצחק תורג'מן 
  

 חסרים: 
 סגן מ"מ ראש העירייה )באבל על מות האב(  –מר אלי אנקונינה 

 סגן ראש העירייה  –מר איליזורוב אבניל 
 חבר מועצת העיר  –מר מיכאל גרוסמן 

 יר חבר מועצת הע –מר אברהם כהן 
 חבר מועצת העיר  –מר ארקדי גדילוב 

 חבר מועצת העיר  –מר שלומי אבני 
                

 מוזמנים: 
 גזבר  –מר יעקב כהן 

 יועמ"ש  –עו"ד אריאל ארונוביץ 
 עוזר ראש העיר –מר מאיר לב טוב 
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אנקונינה על מות האב רפאל  משפחת בראשית הישיבה ברצוני לשתתף בצער  –שמחה יוסיפוב 

אנקונינה זצ"ל, הכרתי אותו מיום עלייתי ארצה, מאז שאחיו יצחק נפטר הוא עזב את עסקיו 
 והחליט להתמקד בדת ובבניית ביכנ"ס שיח יצחק.

 
תו ודבריו אלי היו תמשיך ותעשה חייל למען או"ע, יצא לי לבקר אותו בבי"ח הדסה בטרם פטיר

 נשמתו בגן עדן.
 

 הצעה לסדר יום –קירוי גני שעשועים ומשחק  – 1סעיף 
 הסעיף הוגש על ידי מר אלי אלפסי ורשות הדיבור נתונה לו .  –שמחה יוסיפוב 

 
אלו מגרשי ספורט וקטרגל רק חבל שלא תמיד המגרשים ה 13 -בישוב ישנם כ –אלי אלפסי 

 מנוצלים. אנו יודעים שהשמש חזקה מאוד ונזקי השמש ידועים ביותר. 
אנו הקמנו את הגנים במיוחד להורים  וילדים . כאשר אנו מדברים על קירוי אנו לא מתכוונים על 

 הקמת בלוקים וגגות, אנו מדברים על הצללות.
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בוא אני יקצר לך את התהליך, הבעייה העיקרית זה המצב הכספי של העירייה  –שמחה יוסיפוב 
 אך בעתיד כשנקבל חלקנו במכירות שטחים לבנייה נוכל להשקיע אותם בסעיפי ההנדסה .

 אתה נכנס לדלתיים פתוחות ואני שמח על כך.
 

 אני מציע לקבל החלטה על קירוי כל מגרשי המשחקים בישוב . –סי אלי אלפ
 

 זה מקובל עלי . –שמחה יוסיפוב 
ברצוני לבשר לך אלי אלפסי, שישנן עוד בשורות נוספות וכן תקציבים נוספים אנו אמורים לקבל 

 בקרוב ובעתיד.
 

ממונה החינוך שפו על ברצוני להוריד בפניך את הכובע ולומר לך ולצוות החינוך ול –אלי אלפסי 
 פתיחת שנת הלימודים. 

 
אנו משקיעים כספים רבים בישוב , היום פתחנו את שנת הלימודים בצורה  –שמחה יוסיפוב 

 חלקה. אנו מקבלים ברכות רבות בנושא זה .
 

ברצוני להודות למר יוסי כדורי ממונה החינוך, למר יצחק לוי, לגב' סיגל אלבז, לסמואל אפלפלד 
 א ליאות, למשה ביטון  מנהל אגף שפ"ע ולכל העובדים.שעובד לל

 
אמשיך ואתן לכם סקירה לגבי עבודות הפיתוח השונות בישוב, כולל העבודות שיעשו בקרוב עם 

 הכספים שיתקבלו ממשרד השיכון. 
 

 מגרש המיני פיץ יוקם בקרוב בשכ' היובל .
 

 אנו אמורים להתחיל בבניית הבריכה בתקציב גדול .
 

מול נפגשתי עם מנכ"ל החברה לפיתוח קיסריה מר כרסנטי סוכם על קידום תוכנית בניית כ"כ את
 יחידות דיור בשכ' אור קיסריה הנמצאת בתחום השיפוט שלנו. 2000

 
עקיבא וקיסריה -סיכמנו גם לגבי חוף הים בקיסריה שהחוף יסגר ויהיה בו פיקוח, תושבי אור

 יכנסו עם תעודות זהות או כרטיס תושב. 
 

 צריך להזהר מנושא זה כי זה דבר שהולך בזחילה. –אלי אלפסי 
 

  1החלטה 
המליאה מכירה בצורך לקרות את כל מגרשי המשחקים בישוב וכן רושמת את הודעת ראש 

 לתקציב. ובכפוף העירייה שהדבר יעשה בעתיד 
 

 הצעה לסדר יום  –הקמת ועדת נוער וצעירים עירונית  – 2סעיף 
הצעה הועלתה על ידי שלומי אבני ואני בעד צירופו לועדת נוער וצעירים ה –שמחה יוסיפוב 

 ירונית. ע
 

 , הכנסנו את תנועת הצופים לאור עקיבא ואני מקווה שתנועה זו תעשה רק טוב לאו"ע
 זאת בנוסף לתנועות האחרות בני עקיבא ונוער עובד ולומד שפועלות כבר בישוב.

 
  2החלטה 

 פו של מר שלומי אבני לועדת נוער וצעירים עירונית. המליאה מאשרת פה אחד צירו
 

 הצעה לסדר יום  –ניהול וניצול התקציב המועבר מקיסריה  – 3סעיף 
בנושא הכספים המגיעים לעמותת יפתח יש לנו מתאמת מטעם העירייה לפיקוח  –שמחה יוסיפוב 

 וניצול הכספים. מבחינת קיסריה גם להם יש מתאמת בנושא זה .
 

 אלו נהנות רשויות נוספות מסביבנו.מכספים 
 

 יושבת איתנו סיגל אלבז שתיתן לכם סקירה מקיפה .
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שה ליועמ"ש ולמבקר ברצוני לדעת מדוע להעביר כספים אלו לעמותה שאליה אין גי –אלי אלפסי 

 העירייה .
 

 בראשית הדרך זה היה כי קיסריה העבירה כספים למטרות חינוך.  –שמחה יוסיפוב 
 יש פלוסים ויש מינוסים בכל נושא ובכל דרך.

 
 הך .–כניסת הכספים לעירייה או לעמותה זה היינו 

 הצלחנו להעביר את שטחי בנימינה לאו"ע .
 

 זה הוגש לבג"צ.  –אלי אלפסי 
 

לא אנחנו קבענו את ההחלטה בנושא העברת הכספים אלא קיסריה שיש לה  –שמחה יוסיפוב 
 נוהל והסכמה בנושא זה . 

 
  ישנה כאן סיגל אלבז שתיתן לכם כל נתון, אין בכוונתנו להסתיר דבר. 

 הכסף הזה הוא לא שלי, הוא כסף ציבורי .
 

 ₪ .מיליון  1.5 -החינוך מקבל כ₪, ליון מי 2 -לדוגמא מי שנהנה מזה  זה המתנ"ס שמקבל כמעט כ
 הכל שקוף בעמותה והכל עובד ע"פ החוק כל נתון יעמוד לרשותכם. 

 
 מציגה ע"ג מצגת את התקציבים מקרן קיסריה. –סיגל אלבז 

 
 אני פועלת מול אורלי יחזקאל שהינה מתאמת רשויות מטעם החפ"ק.

 
 . 2010והתוכניות עד סוף שנת   2009בשנת   נותנת סקירה ע"ג מצגת לגבי כל הפרויקטים שהופעלו

 חלק מהתוכניות הינן קשיחות ויהיו מדי שנה וחלק נוסף גמיש וניתן לשינוי.
 

 כל אחד מכם יכול לבוא ולהגיש הצעות כי אני יושבת בעמותה כמתאמת מטעם העירייה .
 

 אם יש לכם שאלות בבקשה. –שמחה יוסיפוב 
 

 שהיא למעשה מרכזת את כל הפעילות מול העמותה.ברצוני להודות לגב' סיגל אלבז 
 

אם זאת המתכונת שאנו כחברי עירייה אמורים לקבל את הנתונים אני מבקש  –אלי אלפסי 
 להכניס מתכונת זו אחת לשנה, בתחילת השנה.

 
 מדובר בהדגמה מאוד מרשימה ומכובדת ומגיע לסיגל כל הכבוד על כך.

 
 בתחום זה. שנעשות תיכנס ותציג את כל הפעולות  מדי שנה סיגל אלבז –שמחה יוסיפוב 

 
  3החלטה 

המליאה רושמת בפניה את המצגת המקיפה על הפרויקטים השונים המועלים באמצעות הכספים 
 המגיעים מהחפ"ק.

 
 כ"כ רושמת את הודעת ראש העירייה שהסקירה תינתן אחת לשנה לחברי המליאה.

 
  7.7.2010מיום  2010/07אישור פרוטוקול מליאה מס'  – 4סעיף 

במידה ויש לכם  7/7/2010מיום  07/2010לגבי אישור פרוטוקול מליאה מס'  –שמחה יוסיפוב 
 הערות כלשהן שאם לא אזי אבקשכם לאשר את הפרוטוקול.

 
  4החלטה 

 . 7/7/2010מיום  07/2010המליאה מאשרת פה אחד את פרוטוקול המליאה מס' 
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 הצגת פרוייקט מרכז מסחרי בשכ' היובל  - 5סעיף 
כפי שידוע לכם ישנו יזם שזכה בשטח מסחרי בשכונת היובל, הוא ביקש להקים  –שמחה יוסיפוב 

 יחד עם המרכז המסחרי גם תחנת דלק.
 

 א שיכנע לגבי תחנת הדלק ולכן הוא ביקש להציג את הבקשה בפני חברי מועצת העיר.אותי הוא ל
 הוא זומן להערב לבוא ולהציג את הנושא, אך מאחר והוא לא הגיע נעבור הלאה.

 
 במידה ויפנה שוב וירצה להגיע לכאן אזי הוא מוזמן .

 
 ת בקשתו .הוא יציג בפנינו א. היזם של המרכז המסחרי בשכ' היובל הגיעמאחר ו

 
היזם הינו ולרי אילייב וגיורא גור המתכנן כפי שהודעתי לכם לאחרונה שווקו קרקעות בסכום של 

 עבור בנייה לגובה על ידי המינהל.₪ מיליון  52
 

 מציג לחברי העירייה במחשב האישי את התכנית . –גור 
 

יחידות  1600ם יש לציין שמדובר במגרש מסחרי אחד שאמור לשרת מתחם ע –שמחה יוסיפוב 
 יחידות דיור. 1800עד  1700 -דיור ובתוספת בנה ביתך מדובר בכ

 
באזור התעשיה למעט ממן וחצי חינם במקום זה יהיה סניף דואר, בתי קפה וכו' וזה יתן את 

 השרותים לשכונה.
 

נשאלו שאלות האם זה קניון או לא קניון מדובר במרכז מסחרי אינטימי, המרכז המסחרי  –גור 
 ה לא בא להתחרות באחרים אלא לתת שרות לשכונה .הז

 
לגבי השילוב של תחנת דלק זה קיים בהרבה מקומות באירופה, מדובר בתחנת דלק אינטימית 

 שאמורה לשרת את דיירי השכונה שלא יצטרכו לנדוד למרחקים .
 

ק האם האדריכל בדק מול המשרד לאיכות הסביבה את נושא הקמת תחנת דל –שמחה יוסיפוב 
 במקום .

 
הראו שהמיקום והאופי תוכנן באופן שיתן שילוב של ביקור במקום  וההיתכנות הבדיקה  –גור 

 ללא ריחות וללא מטרדים.
 

 שיש לנו תחנות דלק במרחק מספר מטרים ?כלמה אנחנו צריכים תחנת דלק  –יוסי כדורי 
 

ים במרכז המסחרי אנחנו חייבים להודיע לתושבים מראש שיש כוונה להק –שמחה יוסיפוב 
 תחנת דלק שאם לא כן עלולים התושבים לצאת כנגד העירייה ואף יתבעו אותנו.

 
רכשתי את השטח ובכדי להקים את המרכז המסחרי אני צריך עוגן וזה תחנת  –ולרי אילייב 

 הדלק ללא עוגן זה אני לא יודע מתי אוכל לבנות מרכז מסחרי זה.
 

 יצא את עצמו בהסברים.אני חושב שהיזם מ –שמחה יוסיפוב 
 

הנושא מאוד חשוב, השכונה מאוד יקרה לנו, אסור לנו לעשות טעויות וצריכים לעשות שיקול  
 דעת עמוק.

 
אני לא בעד, אך אני לא רוצה להיות לבד בקבלת ההחלטה, נצטרך להתייעץ עם הקבלנים ורוכשי 

 חוזר במליאה. ןהדירות וגם נביא לדיו
 כלוס השכונה והוא גם יכול להקים את הפרוייקט בתוך חצי שנה.היזם טוען שהוא מחכה לאי

 
  5החלטה 

א את הנושא לדיון נוסף בפני כל יהמליאה מאשרת את הודעתו של ראש העירייה שקיים צורך להב
 חברי המליאה וכן בצורך לקיים התייעצות עם הקבלנים הבונים כיום ובעתיד בשכ' היובל.

 
 

 שינוי תב"ר חידוש מבנים בי"ס עתידים  – 6סעיף 
 ( בי"ס עתידים בפירוט הבא: 1012אבקשכם לאשר שינוי בתב"ר חידוש מבנים ) –שמחה יוסיפוב 
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 בש"חסכום חדש                בש"ח שינוי            בש"ח ם תב"ר קיי                 מקור              

  250,000                          50,000                           200,000משרד החינוך                  
 

  6החלטה 
 המליאה מאשרת פה אחד את שינוי התב"ר כמבוקש.

 
   בש"ח סכום חדש               בש"ח שינוי         בש"ח תב"ר קיים                  מקור              

   250,000                          50,000                        200,000משרד החינוך                  
 
 

 שינוי תב"ר שיפוץ בתים משותפים  – 7סעיף 
 בפירוט הבא: 912ים משותפים תב"ר אבקשכם לאשר שינוי בתב"ר שיפוץ בת –שמחה יוסיפוב 

 
  סה"כ בש"ח                הגדלה בש"ח              בש"חתב"ר קיים                         מקור     

 2,636,000                           47,000                          2,589,000משב"ש                          
  330,000                          --------                             330,000              קרנות הרשות  

  2,966,000                           47,000                          2,919,000סה"כ                             
 

  7החלטה 
 וץ בתים משותפים" כמבוקש."שיפ 912המליאה מאשרת פה אחד את השינוי בתב"ר 

 
  סה"כ בש"ח                הגדלה בש"ח             בש"ח  תב"ר קיים                        מקור     

 2,636,000                           47,000                          2,589,000משב"ש                          
  330,000                          --------                             330,000              קרנות הרשות  

  2,966,000                           47,000                          2,919,000סה"כ                             
 

 שינוי תב"ר פעילות לבטיחות בדרכים  – 8סעיף 
 "פעילות לבטיחות בדרכים" בפירוט הר"מ:  רקשכם לאשר שינוי תב"אב –שמחה יוסיפוב 

 
  סה"כ בש"ח         סכום חדש בש"ח                     תב"ר קיים בש"ח     מקור                   

  123,000                            27,000                                      96,000משרד התחבורה       
  21,445                             3,000                              18,445      קרנות הרשות     

 144,445                           30,000                                    114,000סה"כ                         
 

  8החלטה 
 ב"ר "פעילות לבטיחות בדרכים" כמבוקש.המליאה מאשרת פה אחד שינוי ת

 
 " 2009 – 2010אישור תב"ר "תנופה  – 9סעיף 

 " בפירוט הבא: 2009 – 2010אבקשכם לאשר תב"ר "תנופה  –שמחה יוסיפוב 
 

  סכום חדש בש"ח                הגדלה בש"ח                      תב"ר קיים בש"ח                        מקור
 323,968                         223,968                                       100,000                   משב"ש  

 
 

  9החלטה 
 ₪ . 323,968 -סתכם בי " כמבוקש כך שהתב"ר2009 -  2010המליאה מאשרת פה אחד תב"ר "תנופה 

 
  2010אישור תברי"ם תקציבי פיתוח  – 10סעיף 

של משרד  2010אבקשכם לאשר את רשימת התברים של תקציבי הפיתוח לשנת  –שמחה יוסיפוב 
 הפנים בפירוט הבא: 

 
 
 

 
 
 
 



 עיריית אור עקיבא                      

 

פרוייקט/פעולות 
לפי סדר 
 עדיפויות 

מועד התחלת 
 ביצוע מתוכנן 

שך ביצוע מ
 משוער בחוד'

עלות מוערכת 
2010  

 מקורות מימון  
 מובטחים/אפשרים 

סיוע מבוקש 
  10מהפנים 

השפעת 
הפרייקט על 

הוצאות 
שוטפות ועל 

-מצבת כח
 אדם 

 סטטוס 

2 3 4 5 6 7 8 9  
        קבוצה  א' 

תשתיות 
והרחבה של 

מתקן ספורט 
באורות )שלוחת 

 מתנ"ס( 

 –משב"ש    100  700  800 10  6/10
₪ , אלפי  300

מש' הספורט 
 ₪ אלפי  400

    100  700  800   סה"כ קבוצה א' 
        קבוצה ב' 

שידרוג ומיחשוב 
במערכת 
 השקייה 

7/10 9 350  0 350   

מתקני משחקים 
ותשתיות 

 בשכונת שזר 

7/10 4 200  0 200    

רהוט רחובות 
)ספסלים, 

אשפתונים, 
 לוחות מודעות(

6/10 2 50  0 50    

הקמת פינות נוי 
 ע"י המתנ"ס 

8/10  2 50  0 50    

    650 0  650   סה"כ קבוצה ב' 
        קבוצה ג' 

תכנון 
-ופרוגראמות

תכנון גן ציבורי , 
תכנון מזרקה, 
שלטי חוצות , 

דיגיט' , גן 
 המייסדים

6/10  7 100  0 100    

    100 0  100   סה"כ קצובה ג' 
        ה ד' קבוצ

התאמות 
משרדים באגף 

 החינוך 

8/10 6 108 0 108    

   108 0  108   סה"כ קבוצה ד' 
    958  700  15658   סה"כ כללי 

  10החלטה 
  של משרד הפנים כמפורט:   2010המליאה מאשרת פה אחד את התברים לתקציבי פיתוח 

פרוייקט/פעולות 
 לפי סדר עדיפויות 

מועד התחלת 
 צוע מתוכנן בי

משך ביצוע 
 משוער בחוד'

עלות מוערכת 
2010  

 מקורות מימון  
 מובטחים/אפשרים 

סיוע מבוקש 
  10מהפנים 

השפעת 
הפרייקט על 

הוצאות 
שוטפות ועל 

-מצבת כח
 אדם 

 סטטוס 

2 3 4 5 6 7 8 9  
        קבוצה  א' 

תשתיות והרחבה של 
מתקן ספורט 

באורות )שלוחת 
 מתנ"ס( 

 –משב"ש    100  700  800 10  6/10
₪ , אלפי  300

מש' הספורט 
 ₪ אלפי  400

    100  700  800   סה"כ קבוצה א' 
        קבוצה ב' 

שידרוג ומיחשוב 
 במערכת השקייה 

7/10 9 350  0 350   

מתקני משחקים 
ותשתיות בשכונת 

 שזר 

7/10 4 200  0 200    

רהוט רחובות 
)ספסלים, 

ת אשפתונים, לוחו
 מודעות(

6/10 2 50  0 50    

הקמת פינות נוי ע"י 
 המתנ"ס 

8/10  2 50  0 50    

    650 0  650   סה"כ קבוצה ב' 
        קבוצה ג' 

-תכנון ופרוגראמות
תכנון גן ציבורי , 

תכנון מזרקה, שלטי 
חוצות , דיגיט' , גן 

 המייסדים

6/10  7 100  0 100    

    100 0  100   סה"כ קצובה ג' 
        קבוצה ד' 

התאמות משרדים 
 באגף החינוך 

8/10 6 108 0 108    

   108 0  108   סה"כ קבוצה ד' 
    958  700  15658   סה"כ כללי 

 



 עיריית אור עקיבא                      

 

 
  6/2010-3לתקופה  2אישור דו"ח רבעוני  – 11סעיף 

  3-6/2010אבקש מגזבר העירייה להציג בפניכם את הדו"ח הרבעוני לתקופה  –שמחה יוסיפוב 
 (  2)דוח מס' 

 
 נותן סקירה על הדו"ח הרבעוני ועונה לשאלות חברי מועצת העיר.  –יעקב כהן 

 ציב ולהגיע לאיזון כמתבקש מניהול כספי תקין .לסיכום אנו נעשה כמיטב יכולתנו בכדי לעמוד ביעד התק
 

  11החלטה 
 . 3-6/2010לתקופה  2המליאה מאשרת פה אחד את הדו"ח הרבעוני מס' 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 בכבוד רב                                                         
 

 פוב ייוס רחמים צלאח              שמחה                             
 מנכ"ל                        ראש העירייה                                 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 



 עיריית אור עקיבא                      

 

 
 

  20109/1/מתאריך  –201080/ –סעיפים והחלטות הפרוטוקול 
מס'  החלטה  פירוט הסעיף 

 החלטה 
 הצעה לסדר יום –קירוי גני שעשועים ומשחק  – 1סעיף 

 
המליאה מכירה בצורך לקרות את כל מגרשי המשחקים בישוב וכן רושמת את הודעת ראש 

 העירייה שהדבר יעשה בעתיד ובכפוף  לתקציב.
 

1 

 הצעה לסדר יום –עירונית  הקמת ועדת נוער וצעירים – 2סעיף 
 

 המליאה מאשרת פה אחד צירופו של מר שלומי אבני לועדת נוער וצעירים עירונית. 
 

2 

 הצעה לסדר יום  –ניהול וניצול התקציב המועבר מקיסריה  – 3סעיף 
 

 

המליאה רושמת בפניה את המצגת המקיפה על הפרויקטים השונים המועלים באמצעות 
 "ק.הכספים המגיעים מהחפ

 
 כ"כ רושמת את הודעת ראש העירייה שהסקירה תינתן אחת לשנה לחברי המליאה.

 

3 

 7.7.2010מיום  07/2010אישור פרוטוקול מליאה מס'  – 4סעיף 
 

 . 7/7/2010מיום  07/2010המליאה מאשרת פה אחד את פרוטוקול המליאה מס' 
 

4 

 הצגת פרוייקט מרכז מסחרי בשכ' היובל – 5סעיף 
 

מאשרת את הודעתו של ראש העירייה שקיים צורך להביא את הנושא לדיון נוסף בפני  המליאה
 כל חברי המליאה וכן בצורך לקיים התייעצות עם הקבלנים הבונים כיום ובעתיד בשכ' היובל.

 

5  

 שינוי תב"ר חידוש מבנים בי"ס עתידים – 6סעיף 
 

 המליאה מאשרת פה אחד את שינוי התב"ר כמבוקש.
 

   סכום חדש בש"ח              שינוי  בש"ח        תב"ר קיים בש"ח                               מקור  
   250,000                          50,000                        200,000משרד החינוך                  

 

6 

 שינוי תב"ר שיפוץ בתים משותפים – 7סעיף 
 

 "שיפוץ בתים משותפים" כמבוקש. 912אחד את השינוי בתב"ר המליאה מאשרת פה 
 

  סה"כ בש"ח                הגדלה בש"ח             תב"ר קיים בש"ח                         מקור     
 2,636,000                           47,000                          2,589,000משב"ש                          

  330,000                          --------                             330,000              קרנות הרשות  
  2,966,000                           47,000                          2,919,000סה"כ                             

 

7 

 טיחות בדרכיםשינוי תב"ר פעילות לב – 8סעיף 
 

 המליאה מאשרת פה אחד שינוי תב"ר "פעילות לבטיחות בדרכים" כמבוקש.
 

8 

 " 2009 – 2010אישור תב"ר "תנופה  – 9סעיף 
 

 

 ₪ . 323,968 -" כמבוקש כך שהתב"ר יסתכם ב2009 -  2010המליאה מאשרת פה אחד תב"ר "תנופה 
 

9 

 2010אישור תברי"ם תקציבי פיתוח  – 10סעיף 
 

  של משרד הפנים כמפורט:   2010ליאה מאשרת פה אחד את התברים לתקציבי פיתוח המ
פרוייקט/פעולות 

 לפי סדר עדיפויות 
מועד התחלת 
 ביצוע מתוכנן 

משך ביצוע 
 משוער בחוד'

עלות מוערכת 
2010  

 מקורות מימון  
 מובטחים/אפשרים 

סיוע מבוקש 
  10מהפנים 

השפעת 
הפרייקט על 

הוצאות 
ל שוטפות וע

-מצבת כח
 אדם 

 סטטוס 

2 3 4 5 6 7 8 9  
        קבוצה  א' 

תשתיות והרחבה של 
מתקן ספורט 

באורות )שלוחת 
 מתנ"ס( 

 –משב"ש    100  700  800 10  6/10
₪ , אלפי  300

מש' הספורט 
 ₪ אלפי  400

    100  700  800   סה"כ קבוצה א' 
        קבוצה ב' 

שידרוג ומיחשוב 
 שקייה במערכת ה

7/10 9 350  0 350   

מתקני משחקים 
ותשתיות בשכונת 

 שזר 

7/10 4 200  0 200    

רהוט רחובות 
)ספסלים, 

אשפתונים, לוחות 
 מודעות(

6/10 2 50  0 50    

הקמת פינות נוי ע"י 
 המתנ"ס 

8/10  2 50  0 50    

    650 0  650   סה"כ קבוצה ב' 
        קבוצה ג' 

-גראמותתכנון ופרו
תכנון גן ציבורי , 

תכנון מזרקה, שלטי 
חוצות , דיגיט' , גן 

 המייסדים

6/10  7 100  0 100    

    100 0  100   סה"כ קצובה ג' 
        קבוצה ד' 

התאמות משרדים 
 באגף החינוך 

8/10 6 108 0 108    

   108 0  108   סה"כ קבוצה ד' 
     958  700  15658   סה"כ כללי 

10 

 6/2010-3לתקופה  2אישור דו"ח רבעוני  – 11סעיף 
 

 . 3-6/2010לתקופה  2המליאה מאשרת פה אחד את הדו"ח הרבעוני מס' 
 

11 

 

 

 


